
Bjønneåsen Bo-Aktivitetssenter bruker gyngestolen aktivt 
 

Alt går bra med Gyngestolen, vi har 
benytter den stort sett hver dag og 
andre avdelinger har også brukt den 
mot uro. Vi har så langt ikke hatt noen 
problemer   
 
Vi har gode erfaringer med 
Gyngestolen. Vi har fått roet ned indre 
uro hos en pasient så lenge vi klarer å 
ligge litt i forkant av uroen. Pasienten 
har sovnet og ligget 1-2 timer i den på 
dag/ettermiddagstider. 
Det er Relax programmet som 
benyttes når pasienten ligger i 
Gyngestolen. 
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